
Z Á P I S N I C A

                           z 1. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Štiavniku, 
konaného dňa 16.12. 2022

Miesto konania :  Zasadačka Obecného úradu Štiavnik

Prítomní:
Starosta obce – Ing. Štefan Vároš 
Poslanci  Obecného  zastupiteľstva  – Mgr.  Mária  Belková,  Katarína  Bobríková,  Štefan 
Fajbík, Bc. Jozef Glonek, Štefan Harvanec, Bc. Jaroslav Kuciak, Mgr. Michal Kuciak, Dušan 
Mišejka,  Milan Mišutka,  Miroslav Vároš 
Zapisovateľka – Ing. Silvia Parčišová
Ostatní prítomní – HK obce, Bc. Jozefína Šipková

Poslanec Štefan Bočinec prišiel počas zasadnutia OZ. 

1. Otvorenie  zasadnutia  

Starosta obce, Ing. Štefan Vároš  privítal poslancov a otvoril 1. riadne zasadnutie Obecného 
zastupiteľstva v Štiavniku.  Konštatoval, že z celkového počtu 11 poslancov je prítomných 10, 
teda  v zmysle § 2 ods. 2, zákona č. 369/1990 Z.z. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov je zasadnutie uznášania schopné. 

2.   Určenie zapisovateľky a     overovateľov zápisnice  

Starosta obce,  Ing. Štefan Vároš  určil za zapisovateľku Ing. Silviu Parčišovú a overovateľov 
zápisnice poslancov pána Štefana Fajbíka  a pána Miroslava Vároša. 

3.  Zloženie sľubu novozvolenej poslankyne, ktorá sa nezúčastnila na ustanovujúcom 
     zasadnutí OZ 

Novozvolená  poslankyňa OZ pani  Katarína Bobríková prečítala  zákonom predpísaný sľub 
a podpísala ho. 

Obecné  zastupiteľstvo  v Štiavniku  konštatovalo,   že  novozvolená  poslankyňa  OZ 
Katarína Bobríková  zložila zákonom predpísaný sľub poslankyne obecného zastupiteľstva.

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0



4a.  Schválenie programu zasadnutia OZ 
(viď prílohy)

Všetky materiály  k bodom programu okrem rozpočtového opatrenia obdržali poslanci OZ 
v dostatočnom časovom predstihu na preštudovanie  do ich e-mailových schránok.  

Obecné  zastupiteľstvo  v Štiavniku  schválilo   program 1.  riadneho  zasadnutia  Obecného 
zastupiteľstva v Štiavniku v zmysle predloženého návrhu v pozvánke.

Hlasovanie:  za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval – 0

4b.  Schválenie zmien v programe zasadnutia OZ 

Poslanec Mgr. Michal Kuciak navrhol, aby sa do bodu Programový rozpočet obce Štiavnik na 
rok 2023 doplnila diskusia o možnosti založenie Občianskeho združenia.  

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku schválilo    doplnenie   návrhu  založiť  Občianske 
združenie k bodu 15. Programový rozpočet obce Štiavnik na rok 2023 s výhľadom na roky 
2024-2025. 

Hlasovanie:  za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval – 0

Schválený program OZ:
1.    Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 
2.    Určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice
3.    Zloženie sľubu novozvolenej poslankyne, ktorá sa nezúčastnila na ustanovujúcom
        zasadnutí OZ
4a.  Schválenie programu zasadnutia OZ
4b.  Schválenie zmien v programe zasadnutia OZ
5.    Overenie platnosti zloženia sľubu poslankyne a zlučiteľnosti jej funkcie 
        mandátovou komisiou
6.    Návrh VZN č. 4/2022 o dani z nehnuteľnosti na kalendárny rok 2022
7.    Návrh VZN č. 5/2022 o miestnych daniach a poplatku za komunálne odpady  
        a drobné stavebné odpady na kalendárny rok 2022 na území obce Štiavnik
8.    Návrh dodatku č. 3/2022 k VZN č. 7/2016  o nakladaní s komunálnymi odpadmi 
        a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce Štiavnik
9.    Správa nezávislého audítora z auditu konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12. 
        2021
10.  Konsolidovaná výročná správa obce Štiavnik za rok 2021
11.    Návrh VZN č. 6/2022 o určení výšky príspevku za pobyt dieťaťa v Materskej 
          škole a školskom zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Štiavnik
12.    Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 3/2022 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy 
         na dieťa MŠ a školských zariadení na území obce Štiavnik



13.    Schválenie  poskytnutia finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku SCVČ 
          Štiavnik
14.    Stanovisko HK obce k návrhu rozpočtu na rok 2023 a k návrhu viacročného 
         rozpočtu na roky 2024-2025
15a.  Programový rozpočet obce Štiavnik na rok 2023 s výhľadom na roky 2024-2025
15b.  Návrh založiť Občianske združenie
16.    Rozpočtové opatrenie  č. 3/2022
17.    Návrh plánu kontrolnej činnosti HK obce na 1. polrok 2023
18.    Vyhlásenie voľby Hlavného kontrolóra obce Štiavnik a schválenie komisie na 
         otváranie obálok
19.   Schválenie odpredaja obecných parciel pre p. Róberta Bavlnu z dôvodu hodného 
         osobitného zreteľa
20.    Schválenie prenájmu bytu na základe návrhu nájomnej zmluvy č. 14/2022   
21.    Žiadosti  
(Kinet s.r.o. - žiadosť o udelenie súhlasu s umiestnením rozvodov nad povrchom zeme)
22.    Rôzne
23.    Záver

5.  Overenie platnosti zloženia sľubu poslankyne a     zlučiteľnosti jej funkcie mandátovou   
     komisiou

Starosta obce prečítal stanovisko Mandátovej komisie.

Obecné  zastupiteľstvo  v Štiavniku  zobralo  na vedomie  stanovisko mandátovej  komisie 
o overení  dokladov,  o zložení  sľubu  novozvolenej  poslankyne  obecného  zastupiteľstva 
Kataríny  Bobríkovej,  o nevykonávaní  inej  funkcie  nezlučiteľnej  s funkciou  poslankyne 
obecného zastupiteľstva s konštatovaním, že spĺňa všetky náležitosti pre výkon poslankyne 
obecného zastupiteľstva. 

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0

6.  Návrh VZN č. 4/2022 o     dani z     nehnuteľnosti na kalendárny rok 2023   (namiesto 2022)  
(viď prílohy)

Starosta obce poslancom vysvetlil,  že obec na rozdiel  od ostatných samospráv  nezvyšuje 
ročnú sadzbu dane z nehnuteľností.   Ide len  o doplnenie odstavca  o možnosti  preukázania 
hodnoty stavebného pozemku daňovníkom znaleckým posudkom nie starším ako tri mesiace. 

Obecné  zastupiteľstvo  v Štiavniku   schválilo   VZN  obce  Štiavnik  č.  4/2022  o  dani  z 
nehnuteľnosti na kalendárny rok 2023.

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0

7.  Návrh VZN č. 5/2022 o     miestnych daniach a     poplatku za komunálne odpady  



a     drobné stavebné odpady na kalendárny rok 2023 na území obce Štiavnik    (namiesto   
2022)
(viď prílohy)

Starosta  obce  poslancom  vysvetlil,  že  vzhľadom  k tomu,  že  bol  navýšený  poplatok  za 
uloženie komunálneho odpadu na skládku  na 66 € za tonu, musí obec navýšiť ročný poplatok 
na osobu z 25 € na  29 €   (viď prílohy).  Ak ide o fyzickú osobu, ktorá nemá trvalý pobyt ani 
prechodný pobyt v obci a užíva tu nehnuteľnosť na individuálnu rekreáciu, zaplatí paušálny 
poplatok 18 € na rok.  

Starosta obce pozeral poplatky za komunálny odpad v okolitých obciach, v ktorých ich zvýšili 
na 35 €  aj na 40 € za osobu na rok. Naša obec zvýšila poplatok len o oprávnené náklady 
a formou 13 kupónov sa snaží motivovať občanov k dôslednejšiemu triedeniu komunálneho 
odpadu, aby im stačil vývoz raz za mesiac. Zamestnanci obce budú aj naďalej vyvážať každé 
dva týždne podľa rozpisu v Štiavnickom kalendári, no vyvezú len tie popolnice, na ktorých 
bude pripnutý kupón.  Do konca roka chce starosta obce zorganizovať stretnutie s občanmi, 
aby im zodpovedal na ich otázky. 

Poslanec Bc. Jaroslav Kuciak sa opýtal, ako je to s rozdeľovaním kontajnerov, keď 2 ľudia 
majú 120 l kontajner a 6 ľudia tiež.
Starosta obce odpovedal, že keď    má v rodinnom dome trvalý pobyt 4 a viac ľudí , majú 
nárok na 240 l kontajner, treba oň len požiadať. 

Poslancom  OZ  boli  od  poslancov  Mgr.  Michala  Kuciaka  a Dušana  Mišejku  e-mailom 
rozposlané   otvorené  otázky  k predmetnému  návrhu  zmeny  spôsobu  zberu  komunálneho 
odpadu. V návrhu vidia nasledujúce riziká:

- Daný návrh  neberie  do  úvahy špecifické  skupiny  obyvateľov (napr.  zaplienkovaní 
dôchodcovia,  rodiny  s malými  deťmi,  bytové  domy  a pod.),  pre  ktorých  je 
momentálna frekvencia vývozu tak akurát,

- Vznik čiernych skládok,
- Spaľovanie odpadu, čo by prinieslo nežiaduce vplyvy na ovzdušie,
- Komplikovaná re-edukácia obyvateľstva.

Ďalej položili niekoľko relevantných otázok:
- Ako bude vykonávaný vývoz TKO, raz do mesiaca alebo ako doteraz 2x do mesiaca?
- Ak bude vývoz 2x do mesiaca,  je  efektívne,  aby smetiarske auto vykonalo tú istú 

trasu, a vyviezlo iba smetné koše s priloženým kupónom?
- Pristupuje  sa  k zmene  frekvencie  a poplatku  aj  pre  obec  Hvozdnica,  pre  ktorú  sa 

zabezpečujú tieto služby?
- V akom režime bude vykonávaný odvoz plastov?
- Ako chcem riešiť informovanosť občanov?
- Koľko bude zaobstaranie kupónov a ich distribúcia?
- Počítame s tým, že objem odpadu bude ten istý, avšak obyvatelia budú daný odpad 

viac utláčať, čo bude spôsobovať problémy pri jeho zbere?

Starosta obce pripomenul, že keď bol zvolený do funkcie, vozila obec na skládku cca 1 600 
ton ročne, dnes je to cca 700 ton. Obci sa podarilo získať nenávratný finančný príspevok na 
obstaranie triediacej linky, už máme podpísanú zmluvu s Ministerstvo životného prostredia 
SR, v zastúpení Slovenskou agentúrou životného prostredia.  Zatiaľ je hlavným cieľom, aby 



obec odvážala čo najmenej smetí na skládku, dosiahnuť zníženie zo 700 ton na 600 ton za 
rok. 
Od roku 2022 mala  byť v platnosti  schválená  novela zákona o odpadoch,  ktorá nariaďuje 
vyvážať na smetisko už vytriedený odpad, čo navýši poplatok za skládku o ďalších cca 50 €. 
Vďaka intervenciám Združenia  miest  a obcí  Slovenska  odložila  vláda  jej  platnosť  na rok 
2024.   Keď  budeme  mať   postavenú  triediacu  linku  na  Mechanicko-biologickú  úpravu 
zmesového  komunálneho  odpadu,  vytriedime  si  odpad  sami  a nebudeme  platiť  ďalšie 
poplatky firme, ktorá vlastní skládku. 
Poslanec Bc. Jozef Glonek navrhol, aby sa novozvolení poslanci oboznámili  so systémom 
zberu a nakladania s odpadmi v obci a v prípade nejasností si informácie doplnili so starostom 
obce. 

Poslanec  Štefan  Harvanec  je  toho  názoru,  že  najefektívnejší  spôsob  bude,  keď  sa  bude 
množstvo komunálneho odpadu vážiť priamo pri jeho vysypaní. Starosta obce pripomenul, že 
obec má podanú žiadosť o nenávratný finančný príspevok na zberné vozidlo s váhou a čaká sa 
na jej schválenie. 

Na otázku poslanca Dušana Mišejku, aký bude mať systém zberu odpadu obec Hvozdnica, 
starosta obce odpovedal, že sa k nám pridali a budú fungovať na kupónoch ako my. 
Na  otázku  Bc.  Jaroslava  Kuciaka,  ako  to  bude  s vyvážaním  vriec  položených  vedľa 
kontajnera starosta obce odpovedal, že po novom sa takýto odpad navyše nebude vyvážať.

Poslanec Štefan Harvanec prítomných oboznámil, že v niektorých obciach vytvorili stojiská 
kontajnerov, načo občania nadávajú. Je to vlastne krok späť, nakoľko musia nosiť odpadky 
len na určité miesta v obci, nemajú popolnice pri domoch. 

Na  otázku  poslanca  Mgr.  Michala  Kuciaka,  ako  bude  riešený  odvoz  odpadu  z bytových 
domov  starosta  obce  odpovedal,  že  ostávajú  zatiaľ  v doterajšom  režime,  neskôr  sa 
z finančných prostriedkov vo fondoch opráv obstarajú uzamykateľné stojiská. 

Poslanec  Miroslav  Vároš  je  toho  názoru,  že  s predmetnými  kupónmi  bude  ešte  veľa 
problémov,  nakoľko zamestnanci  obce budú mať s nimi prácu navyše – nachystať ich do 
obálok pre každú domácnosť, zapisovať a vydávať ich občanom, pri vysýpaní odpadu ich 
zbierať a potom ich distribuovať ďalej.  
Poslanec Dušan Mišejka sa opýtal, ako je vyťažené zberové vozidlo teraz a aká bude úspora, 
keď ostane vývoz  2x do mesiaca. Starosta obce odpovedal, že aspoň 2x za deň príde vozidlo 
na  Zberný  dvor  vysypať  smeti.  Úspora  sa  prejaví  v používaní  zdviháka  –  keďže  bude 
o polovicu menej kontajnerov, o to menej sa s ním bude manipulovať. 

Poslanec Štefan Harvanec si myslí, že zmenou v zbere odpadu sa pomôže starším ľuďom, 
ktorí nenapĺňajú každé 2 týždne popolnicu, bude mať pre nich význam, že takto ušetria.
Poslanec Mgr. Michal Kuciak si nemyslí, že navrhovaný nový systém zberu je to, čo nám 
pomôže dosiahnuť také zníženie, ktoré očakávame. 

Starosta  obce  na  margo  otázky  poslancov  Mgr.  Michala  Kuciaka  a Dušana  Mišejku 
o znevýhodnených skupinách občanov (malé deti, ležiaci dôchodcovia..) navrhol, že poslanci 
môžu pre nich odsúhlasiť formu sociálnej pomoci.  



Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku schválilo   VZN  obce  Štiavnik  č.  5/2022  o  miestnych 
daniach a poplatku za komunálne odpady  a drobné stavebné odpady na kalendárny rok 2023 
na území obce Štiavnik.

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0

8.  Návrh dodatku č. 3/2022 k VZN č. 7/2016  o nakladaní s komunálnymi odpadmi   a s 
     drobnými stavebnými odpadmi na území obce Štiavnik
(viď prílohy)

Starosta obce vysvetlil, že ide o administratívne zmeny, dopĺňajú sa kategórie odpadov.
 

Obecné  zastupiteľstvo  v Štiavniku   schválilo   dodatok  č.  3/2022  k  VZN  č.  7/2016   o 
nakladaní  s  komunálnymi  odpadmi  a  s  drobnými  stavebnými  odpadmi  na  území  obce 
Štiavnik.

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0

9.   Správa nezávislého audítora z auditu konsolidovanej účtovnej závierky k     31.12. 2021  
(viď prílohy)

Hlavná  kontrolórka  obce,  Bc.  Jozefína  Šipková  prečítala  poslancom  správu  nezávislého 
audítora,  ktorý  konštatuje,  že  konsolidovaná  výročná  správa  obsahuje  informácie  podľa 
zákona o účtovníctve vrátane údajov individuálnej výročnej správy.

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku zobralo   na  vedomie   správu  nezávislého  audítora 
z auditu konsolidovanej účtovnej závierky a správu k ďalším požiadavkám zákonov a iných 
právnych predpisov k 31.12. 2021.

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0

10.  Konsolidovaná výročná správa obce Štiavnik za rok 2021
(viď prílohy)

Hlavná  kontrolórka  obce  prítomným  vysvetlila,  že  konsolidovaná  účtovná  závierka  je 
spojením individuálnej účtovej závierky obce s účtovnou závierkou Základnej školy, ktorá sa 
posiela do RISSAM-u a je zverejnená aj na web stránke obce. 

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku  zobralo na vedomie  Konsolidovanú výročnú správu obce 
Štiavnik za rok 2021.

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0



11.  Návrh VZN č. 6/2022 o určení výšky príspevku za pobyt dieťaťa v Materskej škole a 
       školskom zariadení v     zriaďovateľskej pôsobnosti obce Štiavnik  
(viď prílohy)

Starosta  obce  poslancom  vysvetlil,  že  týmto  VZN  obec  reaguje  na  infláciu  a zvýšenie 
nákladov na potraviny, nakoľko sa zákonom zvýšili finančné limity pre  jednotlivé pásma, 
s tým obec nič neurobí, vlastné režijné náklady sme nezvyšovali. 

 
Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku  schválilo  VZN č. 6/2022 o určení výšky príspevku za 
pobyt  dieťaťa  v Materskej  škole  a  školskom zariadení  v  zriaďovateľskej  pôsobnosti  obce 
Štiavnik

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0

12.  Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 3/2022 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy 
na 
       dieťa MŠ a školských zariadení 
(viď prílohy)

Obec má určené, koľko má zaplatiť  s podielových daní  Materskej škole = 256 000,00 €, 
Školskej  jedálni  =  152 500,00 €  a   na  Školský klub detí  =  43 500,00 €,  na  financovanie 
originálnych kompetencií.  Na prenesené kompetencie dostávajú finančné prostriedky priamo 
z Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR. 

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku   schvaľuje  dodatok č. 1 k VZN č. 3/2022 o určení výšky 
dotácie na prevádzku a mzdy  na dieťa MŠ a školských zariadení na území obce Štiavnik

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0

13.   Schválenie  poskytnutia finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku SCVČ 
        Štiavnik
(viď prílohy)

Žiadny z poslancov OZ nemal námietky k návrhu Zmluvy.

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku
A. schválilo

poskytnutie  finančných  prostriedkov  na  mzdy  a prevádzku  škôl  a školských  zariadení, 
konkrétne pre Súkromné centrum voľného času Štiavnik v sume 50 000,00 €,

B. schválilo,
aby starosta obce, Ing. Štefan Vároš podpísal Zmluvu o poskytnutí finančných prostriedkov 
na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení v zmysle predloženého návrhu medzi obcou 
Štiavnik, so sídlom Štiavnik 1350, 013 55  a SCVČ Štiavnik, so sídlom Štiavnik 177, 013 55. 

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0



14.    Stanovisko HK obce  k  návrhu rozpočtu  na rok 2023 a  k  návrhu viacročného 
rozpočtu 
       na roky 2024-2025
(viď prílohy)
Hlavná  kontrolórka  obce  poslancom  pripomenula,  že  jej  stanovisko  dostali  do  e-mailov. 
Konštatuje,  že  rozpočet  je  zostavený  v programovej  štruktúre,  veľmi  prehľadne,  všetky 
prognózy sa v rámci opatrnosti nechali ako bol stav v tomto roku. 

Obecné  zastupiteľstvo  v Štiavniku  zobralo  na vedomie  stanovisko hlavného kontrolóra 
Obce Štiavnik k návrhu rozpočtu na rok 2023 a k návrhu viacročného rozpočtu na roky 2024 
a 2025.

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0

15a.  Programový rozpočet obce Štiavnik na rok 2023 s výhľadom na roky 2024-2025
(viď prílohy)

Poslanec  Miroslav  Vároš  ostatným vysvetlil,  že   tvoriť  rozpočet  na  budúci  rok  bolo  pre 
finančnú komisiu obzvlášť  ťažké, nakoľko obec nemá k dispozícii žiadne relevantné čísla, 
nie je jasné, či ostanú nejaké finančné prostriedky na  realizáciu  projektov. 
Poslankyňa Mgr. Mária Belková súhlasila, že nepoznáme ešte výšku podielových daní, ktoré 
prídu  obci.  Ministerstvo  financií  doteraz  poskytovalo  aspoň  odhady,  aká  bude  výška 
podielových daní na budúci rok, nakoľko nie je ešte vládou SR schválený rozpočet, prognózy 
nie sú.
Starosta obce poslancom vysvetlil, že v budúcoročnom rozpočte sa počíta s 200 % navýšením 
za energie, rozpočet je skromný ale vyrovnaný.

Poslankyňa Mgr. Mária Belková pripomenula, že Kultúrny dom je skolaudovaný, je to hotová 
investícia za nízky zastropovaný úrok 0,49 %. Keď sa po dvoch rokoch splatí úver, potom 
bude mať obec k dispozícii viac finančných prostriedkov. 

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku
A. schválilo

programový rozpočet obce Štiavnik na rok 2023,

B. zobralo na vedomie
rozpočet obce Štiavnik na roky 2024 a 2025.

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval – 0

15b.  Návrh založiť Občianske združenie

Poslanci Mgr. Michal Kuciak a Dušan Mišejka upozornili na možnosť zriadenia spoločného 
občianskeho združenia,  ktoré by združilo  športovcov,  hasičov,  poľovníkov,  folkloristov  ... 



Obec si ho môže určiť v stanovách.   Navrhujú, aby im obec pomohla založiť si občianske 
združenie, motivovať ich, potom si môžu každý rok žiadať o poskytnutie 2 % z daní.  Pri 
terajšej inflácii obec nebude mať v budúcnosti peniaze na dotovanie jednotlivých zložiek. 

Poslankyňa Mgr. Mária Belková navrhla zavolať predstaviteľov všetkých obecných zložiek 
na zasadnutie finančnej komisie a dohodnúť sa s nimi, vysvetliť im, že by to bolo pre nich 
výhodné.  Pripomenula,  že  nezisková  organizácia  musí  byť  zriadená  pod  Ministerstvom 
vnútra, mať vlastné stanovy a viesť účtovníctvo. 

Poslanec  Bc.  Jozef  Glonek súhlasí  s myšlienkou vytvoriť  veľké občianske  združenie,  aby 
mohli  zložky žiadať o granty pre svoju činnosť. V minulosti  sa už o tom bavili,  no medzi 
zložkami nebol záujem, bude problém ich zosúladiť, nakoľko každá zložka má svoje záujmy. 

16.  Rozpočtové opatrenie  č. 3/2022
(viď prílohy)

Predmetné  rozpočtové  opatrenie  dostali  poslanci  OZ  priamo na  zasadnutí.  Starosta  obce 
prítomným vysvetlil, že ide o dorovnávacie rozpočtové opatrenie a taktiež sa zapojil rezervný 
fond do budúcoročného rozpočtu.
Poslanec Bc. Jozef Glonek sa opýtal, či sa firma Králik, s.r.o. spolupodieľala na výstavbe 
parkoviska pri nadstavbe bytov nad lekárňou a zdravotným strediskom, na čo starosta obce 
pripomenul, že predsa výstavbu parkoviska financovala obec sama.  

 
Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku  berie na vedomie  zvýšenie rozpočtu obce Štiavnik na rok 
2022  vo  výške  34 078,18  €   na  príjmovej  a v rovnakej  výške  aj  na  výdavkovej  strane 
rozpočtovým opatrením č. 3/2022 v zmysle vnútorného predpisu obce Štiavnik č. 1/2012, ako 
aj  ustanovenia  §  14  ods.  1  zákona  č.  583/2004  Z.z.  o rozpočtových  pravidlách  územnej 
samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0

Obecné  zastupiteľstvo  v Štiavniku   schválilo   rozpočtovým opatrením č.  3/2022 zníženie 
použitia  rezervného  fondu  obce  Štiavnik  v celkovej  výške  o 7 275,72  €  z investície: 
Parkovisko pri ObZS – Černoch.

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0

Obecné  zastupiteľstvo  v Štiavniku   schválilo   rozpočtovým  opatrením  č.  3/2022  úpravy 
rozpočtu obce Štiavnik na rok 2022, a to:

a) zníženie príjmového rozpočtu o sumu    107 191,70 €,
b) zníženie výdavkového rozpočtu o sumu 175 774,47 €.

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0



17.  Návrh plánu kontrolnej činnosti HK obce na I. polrok 2023
(viď prílohy)

Poslanci nemali pripomienky k návrhu kontrolnej činnosti HK obce.

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku
A. schválilo

návrh plánu kontrolnej činnosti HK obce na I. polrok 2023,

B. poverilo
HK obce, Bc. Jozefínu Šipkovú na výkon kontroly v súlade so schváleným plánom kontrolnej 
činnosti na I. polrok 2023.

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0

18.  Vyhlásenie voľby Hlavného kontrolóra obce Štiavnik a schválenie komisie na   
       otváranie obálok
(viď prílohy)

HK obce, Bc. Jozefína Šipková prítomným vysvetlila,  že sa jej  vo februári končí funkčné 
obdobie 6 rokov, preto je potrebné vyhlásiť voľbu Hlavného kontrolóra obce.
Starosta  obce  prečítal  návrh požiadaviek  a náležitostí  písomnej  prihlášky.  Poslanci  OZ sa 
dohodli na obsadení v komisii, na termíne otvárania obálok a konania volieb.  

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku
A. schválilo

vyhlásenie konania voľby hlavného kontrolóra obce Štiavnik na deň 17.02. 2023,

B. ustanovilo
podrobnosti o termíne, spôsobe a vykonaní voľby hlavného kontrolóra, 

C. určilo
- požiadavky na výkon funkcie hlavného kontrolóra,
- náležitosti písomnej prihlášky,
- komisiu na otváranie obálok v zložení:   Bc. Jozef Glonek, Katarína Bobríková, Mgr. 

Michal Kuciak a Dušan Mišejka.

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0

19.  Schválenie odpredaja obecných parciel pre p. Róberta Bavlnu z dôvodu hodného  
       osobitného zreteľa

Prebytočnosť a zámer predaja novovytvorených pozemkov vo vlastníctve obce bol schválený 
na minulom zasadnutí OZ a zverejnený na úradnej tabuli aj web stránke obce pod dobu 15 dní 
pred dnešným zasadnutím OZ. 



Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku
A. schválilo

odpredaj  nehnuteľného majetku  obce,  novovytvorených  pozemkov  parc.č.  CKN 1233/7  – 
orná pôda o výmere 109 m2  a parc.č. CKN 1233/9 – orná pôda o výmere 32 m2,    podľa GP  
č.  51046890-33/2022  zo  dňa  15.11.  2022,  úradne  overeného  Katastrálnym  odborom 
Okresného úradu Bytča dňa 25.11. 2022 pod č. G1-771/2022,
pre pána Róberta Bavlnu, bytom Štiavnik , z dôvodu hodného osobitného zreteľa, v zmysle 
ustanovenia § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov, ktorý je daný tým, že predmetné parcely sa nachádzajú v záhrade pri rodinnom 
dome pána Bavlnu, obec ich nevyužíva ani neplánuje v budúcnosti využiť,

za v minulosti stanovenú cenu v minulosti v blízkom okolí  5,38  € /m2, t.j. za sumu 758,58 €,

B. schválilo,
aby starosta  obce,  Ing.  Štefan Vároš podpísal  kúpnu zmluvu na predmetné parcely medzi 
Obcou Štiavnik,  so sídlom Štiavnik 1350, 013 55 Štiavnik  a pánom Róbertom Bavlnom, 
bytom Štiavnik .  

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0

20.   Schválenie prenájmu bytu na základe návrhu nájomnej zmluvy č. 14/2022   
(viď prílohy)

Predseda bytovej komisie, poslanec Štefan Harvanec prítomných informoval, že pán Damaška 
bol v poradí, takže bytová komisia odporúča prenajať mu byt. 

Poslanec  Dušan Mišejka  sa opýtal,  na koľko mesiacov dopredu sa platí  zábezpeka,  načo 
starosta obce odpovedal, že na pol roka. Tiež poslanec Dušan Mišejka navrhol, by bol zoznam 
žiadateľov o byt zverejnený na web stránke obce. 
Poslanec Milan Mišutka sa opýtal, či má obec nejaký voľný, rezervný byt na mimoriadne 
situácie.  Starosta  obce  odpovedal,  že  nie,  lebo  za  každý  byt  musí  obec  splácať  úver,  je 
potrebné mať obsadené všetky byty.  V mimoriadnej  situácii  by bolo možné použiť voľnú 
miestnosť v novom Kultúrnom dome na prichýlenie občanov. 

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku
A. schválilo

prenájom bytu č. 3 v bytovom dome súp.č. 1370 pre pána Jána Damašku, bytom Štiavnik   
podľa predloženého návrhu Nájomnej zmluvy č. 14/2022,

B. schválilo,
aby starosta  obce,  Ing.  Štefan  Vároš,  podpísal  Nájomnú zmluvu č.  14/2022 medzi  obcou 
Štiavnik, so sídlom Štiavnik 1350, 013 55  Štiavnik a Jánom Damaškom, bytom Štiavnik 

Hlasovanie: za – 11, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0

21.    Žiadosti  



21.1.  Kinet s.r.o. - žiadosť o udelenie súhlasu s umiestnením rozvodov nad povrchom 
zeme

Starosta  obce prečítal  žiadosť o udelenie  súhlasu s umiestnením rozvodovo nad povrchom 
zeme od firmy Kinet s.r.o. so sídlom Diviaky nad Nitricou 201, 972 25. 
Vysvetlil,  že  ponúkajú  domácnostiam  ďalšiu  internetovú  sieť,  sú  vraj  partnermi 
Stredoslovenskej  distribučnej  a.s.,  od  ktorej  majú  povolenie  natiahnuť  internetovú  sieť  a 
odčítavať elektromery.
 
Návrh Uznesenia:

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku
súhlasí

s umiestnením rozvodov optickej siete na poskytovanie elektronických komunikačných služieb  
(internet)  nad povrchom zeme v rámci zastavaného územia obce Štiavnik. 

Prítomní poslanci OZ:  
Mgr. Mária Belková, Katarína Bobríková,  Štefan Bočinec, Štefan Fajbík, Bc. Jozef Glonek,  
Štefan Harvanec, Bc. Jaroslav Kuciak, Mgr. Michal Kuciak, Dušan Mišejka, Milan Mišutka,  
Miroslav Vároš 
HLASOVANIE:
ZA: 
PROTI: 
ZDRŽAL SA: Mgr. Mária Belková,  Katarína Bobríková, Štefan Bočinec, Štefan Fajbík, Bc.  
Jozef Glonek, Štefan Harvanec, Bc. Jaroslav Kuciak, Mgr. Michal Kuciak, Dušan Mišejka,  
Milan Mišutka, Miroslav Vároš 
NEHLASOVAL:

Uznesenie nebolo prijaté. 

22.  Rôzne

22.1  Návrhy Mgr. Michala Kuciaka

A. Cesta okolo Domu sociálnych služieb a zariadenia pre seniorov

Poslanec Mgr. Michal Kuciak upozornil na nevyhovujúci stav vozovky na kopci okolo DSS 
a ZpS. Je potrebné ju opraviť, nakoľko tadiaľ dennodenne vezú obedy a v budove oproti sa 
bude v januári konať referendum. 
Starosta  obce  navrhol,  že  by sa obec spolupodieľala  na oprave,  ak  prispejú aj  obyvatelia 
priľahlých bytoviek z ich fondu opráv. 

B. Návrh konceptu nového Územného plánu obce



Poslanec Mgr. Michal Kuciak sa vyjadril k návrhu  nového Územného plánu obce Štiavnik, 
podľa  jeho  názoru  je  veľmi  dobrý.  Treba  však  popracovať  na  komunikácii  s občanmi, 
nakoľko vznikajú nezmyselné petície, v ktorých pár občanov ostatným nahovorilo, že sa budú 
vyvlastňovať  pozemky  v súkromnom  vlastníctve  pod  navrhovanou  cestou  a pod  ďalšími 
stavbami občianskej vybavenosti. Považuje navrhovanú cestu za logickú a bola by chyba ju 
vypustiť. 

Poslankyňa Mgr. Mária Belková súhlasí,  že starosta obce by mal ľuďom vysvetlil  zmysel 
navrhovanej cesty. 
Načo reagoval starosta obce, že keď občania cestu nechcú, tak nebude, nakoľko sa mylne 
domnievajú,  že  im  chce  obec  niečo  zobrať.   Obec  mohla  zo  zákona  predĺžiť  lehotu  na 
pripomienkovanie  Návrhu  konceptu  ÚP-o  Štiavnik  o ďalších  30  dní,  o čom  sú  občania 
informovaní  aj  na  úradnej  tabuli  Obecného  úradu,  na  web  stránke  obce  aj  vyhlásením 
v obecnom rozhlase, čiže majú čas podať námietky do 24.01. 2023 

Poslanec Bc. Jozef Glonek vysvetlil, že občania si zamieňajú  Územný plán s komasáciou. 
V komasácii  ide o sceľovanie pozemkov a prerozdelenie vlastníctva a tú riadi štát,  obec to 
nijako neovplyvní. Územný plán si robí obec sama, aby doplnila funkčné využitie územia 
o možnosť stavieb rodinných domov, chát, ciest...  pre svojich obyvateľov. 

Občania si neuvedomujú, že o novom Územnom pláne rokovali poslanci OZ už koncom roka 
2019,  verejnú  obchodnú  súťaž  vyhral  spracovateľ  z Košíc,  ten  vypracoval  Prieskumy 
a rozbory,  obstarávateľka  ÚPD  vypracovala  Zadanie  a k týmto  dokumentom  sa  muselo 
vyjadriť okolo 60 orgánov a inštitúcií. Teraz, keď máme v rukách Návrh Konceptu, sa majú 
možnosť vyjadriť aj občania. Niekto im nahovoril, že Návrh konceptu sa ide hneď realizovať, 
čo  je  hlúposť.   Návrh  konceptu  sa  musí  znovu  prerokúvať  s inštitúciami  aj  občanmi 
a zapracúvať doňho ich požiadavky.  

C. Problémy občanov so stavebným úradom

Poslanci Mgr. Michal Kuciak a Dušan Mišejka by radi vedeli, aký má pán Roman Pánik a 
Ing.  Janka  Klinková   problém   s pánom  Červencom  a pánom  Šútorkom  a celkovo  so 
stavebným úradom obce Štiavnik,  nakoľko ich kontaktoval cez messenger. 
Starosta obce odpovedal, že nie je v kompetencii Obecného zastupiteľstva toto riešiť.  S Ing. 
Klinkovou,  pánom Šútorkom a ďalšími  zainteresovanými  občanmi  zvolá  medzi  sviatkami 
stretnutie. O výsledku bude následne informovať obecné zastupiteľstvo.



22.2  Diskusia

Poslanec Bc. Jozef Glonek požiadal ostatných poslancov, aby vplývali na občanov vo svojich 
obvodoch  ohľadom  prejazdnosti  ciest.  Občania  často  parkujú  v uliciach  a stávajú  sa 
neprejazdnými  pri  zimnej  údržbe  pre techniku obce,  pre záchranné  zložky a zásobovanie. 
Taktiež  nech  občania  neotáľajú  s údržbou  stromov  mimo  vegetačného  obdobia.  Ďalej 
poukázal na to, že je potrebné uvoľniť pri Pálenici aspoň dve parkovacie miesta. 

Poslanec  Miroslav  Vároš  navrhol  poznačiť  každé  nevhodne  zaparkované  auto  a zavolať 
hliadku. 
Poslanec Mgr. Michal Kuciak  ostatných informoval, že v Petržalke dostane vodič 1. výzvu 
nalepenú na aute a keď ju nerešpektuje, nasleduje už polícia.

Poslanec Bc. Jozef Glonek tiež navrhol, aby sa obec vrátila k vyhradeniu jedného dňa v roku 
na upratovanie obce, tzv. Deň Zeme, ako bolo pred covidom. Treba k tomu však prizvať aj 
obecné zložky, nielen poslancov, zamestnancov obce a pár desiatok občanov. 

Poslanec  Dušan  Mišejka  navrhol,  aby  sa  šla  stavebná  komisia  pozrieť  na  koryto  rieky 
neďaleko jeho rodinného domu, nakoľko je v takom stave,  že na jar  hrozí vytopenie jeho 
spodných susedov. Koryto rieky je viac ako v 3/4 upchaté. 
Starosta obce odpovedal,  že Slovenský vodohospodársky podnik,  ktorý je  správcom rieky 
nám  nedovolí  do  nej  zasahovať.  Obec  to  môže  riešiť  v prípade  povodní,  keď  vyhlási 
mimoriadnu situáciu.  

Taktiež  nech  občania  neotáľajú  s údržbou  stromov  mimo  vegetačného  obdobia.  Ďalej 
poukázal na to, že je potrebné uvoľniť pri Pálenici aspoň dve parkovacie miesta. 

Poslanec  Miroslav  Vároš  navrhol  poznačiť  každé nevhodne zaparkované auto a zavolať 
hliadku. 
Poslanec Mgr. Michal Kuciak  ostatných informoval, že v Petržalke dostane vodič 1. výzvu 
nalepenú na aute a keď ju nerešpektuje, nasleduje už polícia.

Poslanec  Bc.  Jozef  Glonek tiež  navrhol,  aby sa  obec  vrátila  k vyhradeniu  jedného dňa 
v roku na upratovanie obce, tzv. Deň Zeme, ako bolo pred covidom. Treba k tomu však 
prizvať aj obecné zložky, nielen poslancov, zamestnancov obce a pár desiatok občanov. 

Poslanec  Dušan Mišejka  navrhol,  aby sa  šla  stavebná  komisia  pozrieť  na  koryto  rieky 
neďaleko jeho rodinného domu, nakoľko je v takom stave, že na jar hrozí vytopenie jeho 
spodných susedov. Koryto rieky je viac ako v 3/4 upchaté. 
Starosta obce odpovedal, že Slovenský vodohospodársky podnik, ktorý je správcom rieky 
nám  nedovolí  do  nej  zasahovať.  Obec  to  môže  riešiť  v prípade  povodní,  keď  vyhlási 
mimoriadnu situáciu.  



Poslankyňa Mgr. Mária Belková navrhla, že treba dohodnúť stretnutie s pánom Mikulíkom 
a ostatnými  vlastníkmi  pozemkov  okolo  priekopy  v areáli  bývalého  družstva,  nakoľko  sa 
jedná  o verejný  záujem,  aby  bola  priekopa  odvodnená,  dochádza  tam počas  mrznutia  ku 
kolíznym situáciám. 

Poslanec Štefan Fajbík  upozornil na 4 orechy popri hlavnej ceste pri rodinnom dome pani 
Gežovej, ktoré zasahujú v značnej miere do cesty, je potrebné ich orezať.
Starosta obce odporučil, aby priamo  SAD Žilina a.s. dala podnet na Slovenskú správu ciest,  
ktorá je správcom hlavnej cesty, tá má zjednať nápravu.  

Starosta  obce  poslancov  informoval,  že  už  podpísal  Zmluvu  o poskytnutí  nenávratného 
finančného  príspevku  na projekt Mechanicko-biologická úprava zmesového komunálneho 
odpadu (na triediacu linku), obci budú poskytnuté finančné prostriedky v sume 1 318 675,33 
€, naša spoluúčasť bude 69 403,97 €.  Poskytli  nám menej,  ako sme žiadali,  nakoľko nám 
z dotácie  vyradili pomalobežný drvič.
Poslanec Bc. Jaroslav Kuciak sa opýtal, či už prebehlo verejné obstarávanie, načo starosta 
obce odpovedal, že to muselo prebehnúť už pred 2 rokmi. Poskytnú nám dotáciu vo výške, 
o ktorú sme žiadali ešte pred navýšením cien, ale naši dodávatelia sa do nej našťastie vošli. 

Čo  sa  týka  projektu  rozšírenia  kapacity  Materskej  školy,  prebehla  verejná  súťaž  a firma 
UNISTAV dala najnižšiu  cenu, pričom bola vyššia ako nenávratný finančný príspevok, ktorý 
máme zazmluvnený.  Podali sme teda žiadosť o zmenu v projekte, nakoľko v rozpočte boli 
predimenzované okná. Ak nám schvália zmenu, bude znovu vyhlásená verejná súťaž. 

23.  Záver

Starosta  obce  poďakoval  poslancom  OZ  za  účasť  a 1.  riadne  zasadnutie  Obecného 
zastupiteľstva ukončil. 

Poslankyňa  Mgr.  Mária  Belková  navrhla,  že  treba  dohodnúť  stretnutie  s pánom 
Mikulíkom a ostatnými vlastníkmi pozemkov okolo priekopy v areáli bývalého družstva, 
nakoľko sa jedná o verejný záujem, aby bola priekopa odvodnená, dochádza tam počas 
mrznutia ku kolíznym situáciám. 

Poslanec Štefan Fajbík  upozornil na 4 orechy popri hlavnej ceste pri rodinnom dome pani 
Gežovej, ktoré zasahujú v značnej miere do cesty, je potrebné ich orezať.
Starosta obce odporučil, aby priamo  SAD Žilina a.s. dala podnet na Slovenskú správu 
ciest, ktorá je správcom hlavnej cesty, tá má zjednať nápravu.  

Starosta obce poslancov informoval, že už podpísal Zmluvu o poskytnutí nenávratného 
finančného   príspevku   na  projekt  Mechanicko-biologická  úprava  zmesového 
komunálneho  odpadu  (na  triediacu  linku),  obci  budú  poskytnuté  finančné  prostriedky 
v sume 1 318 675,33 €, naša spoluúčasť bude 69 403,97 €. Poskytli nám menej, ako sme 
žiadali, nakoľko nám z dotácie  vyradili pomalobežný drvič.
Poslanec Bc. Jaroslav Kuciak sa opýtal, či už prebehlo verejné obstarávanie, načo starosta 
obce  odpovedal,  že  to  muselo  prebehnúť už  pred 2 rokmi.  Poskytnú nám dotáciu  vo 
výške,  o ktorú  sme  žiadali  ešte  pred  navýšením  cien,  ale  naši  dodávatelia  sa  do  nej 
našťastie vošli. 

Čo sa týka projektu rozšírenia kapacity Materskej školy, prebehla verejná súťaž a firma 
UNISTAV dala najnižšiu  cenu, pričom bola vyššia ako nenávratný finančný príspevok, 
ktorý  máme  zazmluvnený.   Podali  sme  teda  žiadosť  o zmenu  v projekte,  nakoľko 
v rozpočte boli  predimenzované okná.  Ak nám schvália zmenu, bude znovu vyhlásená 
verejná súťaž. 

23.  Záver

Starosta  obce  poďakoval  poslancom  OZ  za  účasť  a 1.  riadne  zasadnutie  Obecného 
zastupiteľstva ukončil. 

Zapísala:  Ing. Silvia Parčišová

V  Štiavniku,  dňa: 16.12. 2022

Overovatelia:  
 
                  
Štefan Fajbík                ..............................
  
Miroslav Vároš             .............................
                                                           

                                                                                                         ...................................
                                                                                                             Ing. Štefan Vároš

        starosta obce




	Taktiež nech občania neotáľajú s údržbou stromov mimo vegetačného obdobia. Ďalej poukázal na to, že je potrebné uvoľniť pri Pálenici aspoň dve parkovacie miesta.
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	Poslanec Bc. Jozef Glonek tiež navrhol, aby sa obec vrátila k vyhradeniu jedného dňa v roku na upratovanie obce, tzv. Deň Zeme, ako bolo pred covidom. Treba k tomu však prizvať aj obecné zložky, nielen poslancov, zamestnancov obce a pár desiatok občanov.
	Poslanec Dušan Mišejka navrhol, aby sa šla stavebná komisia pozrieť na koryto rieky neďaleko jeho rodinného domu, nakoľko je v takom stave, že na jar hrozí vytopenie jeho spodných susedov. Koryto rieky je viac ako v 3/4 upchaté.
	Starosta obce odpovedal, že Slovenský vodohospodársky podnik, ktorý je správcom rieky nám nedovolí do nej zasahovať. Obec to môže riešiť v prípade povodní, keď vyhlási mimoriadnu situáciu.
	Poslankyňa Mgr. Mária Belková navrhla, že treba dohodnúť stretnutie s pánom Mikulíkom a ostatnými vlastníkmi pozemkov okolo priekopy v areáli bývalého družstva, nakoľko sa jedná o verejný záujem, aby bola priekopa odvodnená, dochádza tam počas mrznutia ku kolíznym situáciám.
	Poslanec Štefan Fajbík upozornil na 4 orechy popri hlavnej ceste pri rodinnom dome pani Gežovej, ktoré zasahujú v značnej miere do cesty, je potrebné ich orezať.
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	Poslanec Dušan Mišejka navrhol, aby sa šla stavebná komisia pozrieť na koryto rieky neďaleko jeho rodinného domu, nakoľko je v takom stave, že na jar hrozí vytopenie jeho spodných susedov. Koryto rieky je viac ako v 3/4 upchaté.
	Starosta obce odpovedal, že Slovenský vodohospodársky podnik, ktorý je správcom rieky nám nedovolí do nej zasahovať. Obec to môže riešiť v prípade povodní, keď vyhlási mimoriadnu situáciu.
	Poslankyňa Mgr. Mária Belková navrhla, že treba dohodnúť stretnutie s pánom Mikulíkom a ostatnými vlastníkmi pozemkov okolo priekopy v areáli bývalého družstva, nakoľko sa jedná o verejný záujem, aby bola priekopa odvodnená, dochádza tam počas mrznutia ku kolíznym situáciám.
	Poslanec Štefan Fajbík upozornil na 4 orechy popri hlavnej ceste pri rodinnom dome pani Gežovej, ktoré zasahujú v značnej miere do cesty, je potrebné ich orezať.
	Starosta obce odporučil, aby priamo SAD Žilina a.s. dala podnet na Slovenskú správu ciest, ktorá je správcom hlavnej cesty, tá má zjednať nápravu.
	Starosta obce poslancov informoval, že už podpísal Zmluvu o poskytnutí nenávratného finančného príspevku na projekt Mechanicko-biologická úprava zmesového komunálneho odpadu (na triediacu linku), obci budú poskytnuté finančné prostriedky v sume 1 318 675,33 €, naša spoluúčasť bude 69 403,97 €. Poskytli nám menej, ako sme žiadali, nakoľko nám z dotácie vyradili pomalobežný drvič.
	Poslanec Bc. Jaroslav Kuciak sa opýtal, či už prebehlo verejné obstarávanie, načo starosta obce odpovedal, že to muselo prebehnúť už pred 2 rokmi. Poskytnú nám dotáciu vo výške, o ktorú sme žiadali ešte pred navýšením cien, ale naši dodávatelia sa do nej našťastie vošli.
	Čo sa týka projektu rozšírenia kapacity Materskej školy, prebehla verejná súťaž a firma UNISTAV dala najnižšiu cenu, pričom bola vyššia ako nenávratný finančný príspevok, ktorý máme zazmluvnený. Podali sme teda žiadosť o zmenu v projekte, nakoľko v rozpočte boli predimenzované okná. Ak nám schvália zmenu, bude znovu vyhlásená verejná súťaž.

